RENOUNCEABLE UNDERWRITTEN RIGHTS ISSUE TO RAISE GROSS PROCEEDS OF APPROXIMATELY \$\$1.5 BILLION AT AN ISSUE PRICE OF \$\$0.08 PER RIGHTS SHARE, ON THE BASIS OF THREE (3) RIGHTS SHARES FOR EVERY TWO (2) EXISTING SHARES HELD BY ENTITLED SHAREHOLDERS AS AT THE RECORD DATE, FRACTIONAL ENTITLEMENTS TO BE DISREGARDED

Sembcorp Marine Ltd (the "Company") has electronically disseminated the Offer Information Statement dated 26 August 2021 (the "Offer Information") Statement" or "OIS") in relation to the Rights Issue and has despatched the OIS Notification Letter and its accompanying documents to all Entitled Shareholders. Entitled Depositors and their renouncees can accept their provisional allotments of Rights Shares and (if applicable) apply for Excess Rights Shares through the following methods only:

ACCEPTANCE, EXCESS APPLICATION AND PAYMENT FOR THE RIGHTS SHARES*			
May be made through CDP		Last date and time 14 SEPTEMBER 2021 at 5.00PM	
			Automated Teller Machines (ATMs) of Participating Banks
Accepted Electronic Service	PayNow		

*Not applicable to CPFIS Members, SRS Investors and investors who hold Shares through finance companies or Depository Agents other than CDP

For Entitled Scripholders and their renouncees, acceptance of provisional allotments of Rights Shares and (if applicable) application for Excess Rights Shares may only be made through the Share Registrar, KCK CorpServe Pte. Ltd., by post to 333 North Bridge Road, #08-00, KH KEA Building, Singapore 188721.

For CPFIS Members, SRS Investors and investors who hold Shares through finance companies or Depository Agents other than CDP, acceptance of the provisional allotments of Rights Shares and (if applicable) application for Excess Rights Shares must be done through their respective approved CPF agent banks with whom they hold their CPF Investment Accounts, their respective SRS Approved Banks with whom they hold their SRS accounts, and their respective finance companies or Depository Agents, as the case may be. They should refer to the section "Important Notice to (A) CPFIS Members, (B) SRS Investors and (C) Investors who hold Shares through a Finance Company and/or Depository Agent' of the Offer Information Statement for more details relating to the offer procedure for them.

For more information on the Rights Issue, please contact: **Sembcorp Marine Ltd**

Email: investor.relations@sembmarine.com Tel: +65 6971 7044

For enquiries related to Accepted Electronic Services (including PayNow), please contact: The Central Depository (Pte) Limited

Tel: +65 6535 7511

Monday to Friday - 8.30 a.m. to 5.00 p.m. | Saturday - 8.30 a.m. to 12.00 p.m.

For further information: www.sgx.com/cdp/faq

IMPORTANT NOTICE: This advertisement or publication has not been reviewed by the Monetary Authority of Singapore.

The information in this advertisement should be read in conjunction with the full information contained in the Offer Information Statement. In the event

of any inconsistency or conflict between the terms of this advertisement and the Offer Information Statement, the terms set out in the Offer Information Statement shall prevail. All capitalised terms shall, if not otherwise defined, have the meaning ascribed to them in the Offer Information Statement.

This advertisement is for information only and does not constitute or form part of any offer or invitation to sell or issue or subscribe for, or any solicitation

of any offer to acquire, any Hights Shares or to take up any entitlements to Hights Shares in any jurisdiction in which such an offer or solicitation is unlawful. No person should acquire any Rights Shares except on the basis of the information contained in the Offer Information Statement. This advertisement and the information contained in this advertisement is not for release, publication or distribution in the United States of America including its territories and possessions, any state of the United States and the District of Columbia (the "United States"), Canada or Japan and should not be distributed, forwarded to or transmitted in or into any jurisdiction where to do so might constitute a violation of applicable securities laws or regulations. The issue, exercise or sale of Rights Shares and the acquisition or purchase of the Rights Shares are subject to specific legal or regulatory restrictions in certain jurisdictions. The Company assumes no responsibility in the event there is a violation by any person of such restrictions. This advertisement is not for distribution, directly or indirectly, in or into the United States, Canada or Japan. The provisional allotments of Rights Shares,

the Rights Shares and the Excess Rights Shares referred to herein have not been and will not be registered under the U.S. Securities Act of 1933, as amended (the "Securities Act"), or under the securities laws of any state of the United States and, accordingly, they may not be offered, sold, resold, granted, delivered, allotted, taken up, transferred or renounced, directly or indirectly, in the United States except pursuant to an applicable exemption from the registration requirements of the Securities Act. Accordingly, the provisional allotments of Rights Shares, the Rights Shares and the Excess Rights Shares are being offered and sold only outside the United States in "offshore transactions" in reliance on Regulation S. No public offering of securities is being made in the United States. Anyone wishing to subscribe for the Rights Shares should read the Offer Information Statement in full and must make an application in the manner set

out in the Offer Information Statement. Any decision to subscribe for the Rights Shares should be made solely on the basis of the information contained in the Offer Information Statement and no reliance should be placed on any information other than that contained in the Offer Information Statement. The distribution and/or dissemination (electronic or otherwise) of this advertisement, the Offer Information Statement, the OIS Notification Letter and/

or its accompanying documents (including the PAL, the ARE and the ARS), and/or the transfer of the Rights and the Rights Shares into jurisdictions other than Singapore may be prohibited or restricted by law. Persons into whose possession this advertisement and such other documents come or who access this advertisement, the Offer Information Statement, the OIS Notification Letter and/or its accompanying documents (including the PAL, the ARE and the ARS) should inform themselves about and observe any such restrictions. Any failure to comply with these restrictions may constitute a violation of the securities laws of any such jurisdiction. Neither the contents of the Company's website nor any website accessible by hyperlinks on the Company's website is incorporated in, or forms part of, this advertisement.

The Directors collectively and individually accept full responsibility for the accuracy of the information given in this advertisement, and confirm, after taking all reasonable care and making all reasonable enquiries that, the facts stated and the opinions expressed herein are fair and accurate and constitutes full and true disclosure of all material facts about the Rights Issue and the Group which are relevant to the Rights Issue and the Directors are not aware of any facts the omission of which would make any statement in this advertisement misleading. Where information in this advertisement has been extracted from published or otherwise publicly available sources or obtained from a named source, the sole responsibility of the Directors has been to ensure that such information has been accurately and correctly extracted from those sources and/or reproduced in this advertisement in its proper form and context.

Shareholders who are in doubt as to the actions they should take should consult their stockbroker, bank manager, solicitor or other professional adviser immediately.



Scan QR Code for OIS



为筹集约15亿新元款项的全包销可弃权附加股发行以每股0.08新元的发行价配售附加股,合格股东于登 记日所持有的每两(2)股股份可获配售三(3)股附加股,不计零碎权益

胜科海事有限公司("公司")已通过电子方式分发了日期为2021年8月26日的与附加股发行相关的要约信息声明 ("要约信息声明"),并 向所有合格股东发送要约信息声明通知函及其随附文件。合格存户及其受弃人可接受附加股暂定配股和(若适用)申请附加股且仅可通 过以下方式申请:

附加股认购、额外申请和付款*			
可通过以下方式进行		截止日期和时间	
中央托收公司		2021年9月14日下午5点	
参与银行的自动提款机(ATM)	星展银行有限公司(包括新加坡邮政储蓄银行) 华侨银行有限公司 大华银行有限公司	2021年9月14日晚上9点30分	
可接受的电子服务	PayNow		

*不适用于公积金投资计划会员、退休辅助计划投资者和通过财务公司或通过CDP以外的其他存托代理持有股票的投资者。

合格实物股票持有人及其受弃人只能通过邮寄方式经股份过户登记处,KCK CorpServe Pte. Ltd.认购附加股暂定配股和(若适用)进行 额外附加股申请。KCK CorpServe Pte. Ltd.的邮寄地址为333 North Bridge Road, #08-00, KH KEA Building, Singapore 188721。

公积金投资计划会员、退休辅助计划投资者和通过财务公司或通过CDP以外的其他存托代理持有股票的投资者认购附加股暂定配股和 (若适用) 进行额外附加股申请必须通过各自公积金投资户头所属的获批准公积金代理银行、各自退休辅助计划户头所属的退休辅助计 划获批准银行以及各自的财务公司或存托代理。他们应该参阅要约信息声明中(致(A)公积金投资计划会员、(B)退休辅助计划投资者和 (C)通过财务公司和/或存托代理持股的投资者的重要提示) 部分, 以查询更多相关要约程序详情。

欲知更多有关附加股发行详情,请联络:

胜科海事有限公司

电邮: <u>investor.relations@sembmarine.com</u>

电话: +65 6971 7044

任何与可接受的电子服务(包括PayNow)有关的疑问,请联络:

中央托收 (私人) 有限公司

电话: +65 6535 7511

星期一至星期五:早上8点30分至下午5点 | 星期六:早上8点30分至中午12点

查询更多详情: <u>www.sgx.com/cdp/faq</u>

重要提示:

这则广告或出版物未经新加坡金融管理局审阅。

本广告中的信息须与要约信息声明所含的完整信息一起阅读。若本广告与要约信息声明存在任何不一致或相冲突的条款,则应以要约信 息声明中所列条款为准。

除非另外说明,所有术语均具有要约信息声明所赋予的含义。

本广告仅供参考,不构成出售或发行或认购或收购任何附加股的要约或邀请的一部分、也不构成在该等要约或邀请不合法的任何司法管 辖区接受任何附加股权益的要约或邀请的一部分。除非基于要约信息声明包含的信息,任何人不得收购任何附加股。本广告及本广告所 含信息不可向在美国(包括其领土和属地,美国任何州和哥伦比亚特区)、加拿大或日本的人士发布、发行或派发,并且若在或向任何 司法管辖区分发、转发或传输本广告包含的信息可能会构成违反适用的证券法律或法规,则不得在或向该等司法管辖区进行该等分发、 转发或传输。附加股的发行、行使或销售以及附加股的收购或购买在某些司法管辖区受限于特定法律或监管限制。如果任何人违反该等 限制,公司不承担任何责任。

本广告不能直接或间接在或向美国、加拿大或日本派发。于此提及的附加股暂定配股、附加股和额外附加股都未曾并也不会于1933年 美国证券法修正案(即"美国证券法")或美国任何州的证券法项下登记,而且相应地,也不可直接或间接于美国发售、出售、转售、授 予、交付、派发、认购、转让或放弃,已获得适用的美国证券法登记需求豁免的情形除外。相应地,附加股暂定配股、附加股和额外附 加股都根据美国证券法S条例仅于美国境外通过"离岸交易"发售及出售。本公司证券没有于美国公开发售。

任何有意认购附加股的人士应完整细阅要约信息声明,并必须按照要约信息声明中规定的方式进行附加股申请。任何认购附加股的决定 均应仅基于要约信息声明包含的信息,且不得依赖要约信息声明以外的任何信息。

向新加坡以外的司法管辖区(以电子或其他方式)派发和/或分发本广告、要约信息声明、要约信息声明通知函和/或其随附文件(包括 暂定配股函、附加股及额外附加股申请表格和附加股申请表格),和/或进行权益与附加股转让均可能受到法律禁止或限制。持有本广 告和其他文件或索取本广告、要约信息声明、要约信息声明通知函和/或其随附文件的人士应知晓和遵守任何上述限制。任何不遵守该 等限制的行为都可能构成违反任何上述司法管辖区的证券法律。无论是公司网站的内容还是可通过公司网站上的超链接访问的任何网站 的内容均不可含在本广告中,也不构成本广告的一部分。

各董事就本广告所含信息之准确性共同及个别承担全部责任,并在采取一切合理措施及作出一切合理查询后确认,此处陈述的事实和表 达的意见均公平及准确。本广告构成有关附加股和公司的所有重要事实的完整和真实披露,而且董事未发现遗漏任何其他事实,致使本 广告任何陈述有所误导。若本广告所含的信息乃摘取自已刊登或公开获得的来源或取自指名来源之处,董事的唯一责任为确保该信息的 摘取准确和正确和/或以正确的形式和背景复制。

对内容或应采取的行动有任何疑问的股东均应立即咨询其股票经纪、银行经理、律师或其他专业顾问的意见。

此通告的中文版翻译自英文版。若中、英文版本之间存有任何差异或冲突,一切将以英文版本为准。

